
 

Referat styremøte Hedmark Elghundklubb 

16. januar 2025 kl. 18.00 
Sted: Teams 

 

Tilstede: Kjell Erik, Erik, Tony, Stian og Olaf, Amalie, Nils og Jon Arne  
___________________________________________________________________________ 

 

 

1/25 Status komiteer 

Kasserer v/Olaf:  

Litt opprydding på tampen av sesongen vedrørende litt ulike honorarer så vi kommer i mål 

med 2024 sesongen. Blitt opprettet litt mer i Vippsen vår så det blir enklere for medlemmer 

og andre og betale i ulike settinger. 2024-året er mer eller mindre sluttført, men er igjen 

noen småting som må avklares for å lande endelig.  

 

Løshundkomiteen v/Tony:  

Prøvesesongen stoppet pga snømengdene som kom, vurdere om noe av området kan åpnes 

for noen prøver på tampen av sesongen. Gått gjennom alle prøver og vært gjennom 

dommermøte fram til dags dato. Første møte i sponsorkomiteen for 2025 gjennomført, og 

jobbes godt og systematisk fremover.  

 

Utstillingskomiteen v/Nils (informerte Jon Arne før møte):  

Utstilling i Vang til helga, 114 hunder påmeldte totalt. Begynt kabalen på utstillingen til 

sommeren på Morokulien, samarbeid med svenskene. I 2024 holdt klubben selv begge 

dagene, i 2025 blir det så vi holder ene dagen og svenskene den andre – som et 

samarbeidsprosjekt. 

 

 

 



 
Sporprøver v/Stian:  

Det meste klart etter sesongen. Oppretta samlaprøver så det ligger ute på terminlista for 

2025. 15. juni i Trysil blir det ei prøve, og ei i Elverum 6. juli.  

 

Bandhundkomiteen v/Erik: 

Forberedelser for 2025 i gang.  

 

2/25 Prøvelederkurs  

Forbundet har sendt ut angående kurs i prøvelederkompetanse, komiteene finner aktuelle 

kandidater som kan bli med på dette da det er behov for dette på tvers av 

aktivitetsområdene.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


